
Jegyzőkönyv
(hangrögzítéssel)

Készült: a Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2024. december
17i üléséről.

Jelen vannak: Varga Gusztáv képviselő
Lakatos Jenő elnökhelyettes
Rostás József képviselő
Rafael Gyula képviselő
Varga Gusztávné képviselő

Állandó meghívottak: Dr. Venicz Anita címzetes főjegyző, Varga Katalin gazdasági
osztály ügyintézője, Tóth Teréz Márta szervezési osztályvezető,
Bátai Brigitta jegyzőkönyvvezető.

Napirendi ponthoz
megjelent : Dr. Krencz Ferencné Helyi Választási Bizottság elnöke.

Lakosság részéről 1 fő.

Lakatos Jenő: Az ülést 10.00 órakor megnyitja. Megállapítja, hogy a Képviselőtestület
határozatképes, valamennyi képviselő (5 fő) jelen van.

Jegyzőkönyv hitelesítőnek javasolja Rafael Gyulát, aki jelezte, hogy vállalja a feladatot.

Szavazásra teszi fel a jegyzőkönyv hitelesítőre tett javaslat elfogadását. A képviselőtestület 5
igen (egyhangú) szavazattal a javaslatot elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat
Képviselőtestületének

39/2024.(XII.17.) határozata
a jegyzőkönyvhitelesítő személyének megválasztásáról

Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselőtestülete a
2024. december 17i ülés jegyzőkönyv hitelesítőjének Rafael Gyulát
megválasztotta.

Szavazásra teszi fel a meghívó szerinti napirend elfogadását.
A képviselőtestület 5 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Onkormányzat
Képviselőtestületének

40/2024.(XII.17.) határozata
a napirend elfogadásáról

Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselőtestülete az
alakuló ülés napirendjét az alábbiak szerint fogadta el:

Napirend:

1. Képviselő eskütétele.
Előadó: Dr. Krencz Ferencné HVB elnök

2. A Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat elnökének megválasztása.
Előadó: SRNŐ elnökhelyettes



3. Esély 2024. pályázat visszavonásáról döntés.
SRNŐ elnökhelyettes

4. Bejelentések

A képviselőtestület rátér a napirendi pontok tárgyalására.

1.) — Képviselő eskütétele.

Dr. Venicz Anita: köszönti Dr. Krencz Ferencnét a Helyi Választási Bizottság elnökét és az
ülésen megjelenteket. Majláth Tünde tegnapi napon írásban lemondott képviselői, elnöki
tisztségéről. Erről tájékoztattam a Választási Bizottság elnökét telefonon. A nemzetiségek
jogairól szóló törvény alapján ebben az esetben az történik, hogy a választáson a következő
legtöbb szavazatot kapott jelölt lesz képviselő. Ezért Rostás Józsefet, aki a hatodik legtöbb
szavazatot kapta felhívtam telefonon és ő úgy nyilatkozott, hogy vállalja ezt a tisztséget. Azért
vagyunk itt, hogy az esküt kivegyük és a megbízólevelet átadjuk a részére. Utána megint 5 fővel
tud működni a Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat. Átadja a szót a HVB elnökének.

Dr. Krencz Ferencné: felkéri a képviselőket és valamennyi jelenlevőt, hogy a képviselői eskü
letételéhez álljanak fel. Felolvassa az esküszöveget és kéri, hogy Rostás József mondja utána,
a saját nevét hozzátéve az én szó után.

/,
, En , mint a nemzetiségek jogairól szóló törvény szerinti roma nemzetiségi

közösség tagja esküszöm, (fogadom) hogy képviselői tisztségem ellátása során
nemzetiségi közösségemhez hű leszek, az Alaptörvényt és a jogszabályokat megtartom, a
tudomásomra jutott titkot megőrzöm, munkámat választóim akaratához híven,
lelkiismeretesen végzem, minden igyekezetemmel a roma nemzetiség érdekeit képviselem,
ennek során anyanyelvünk, hagyományainak, kultúránk megőrzésén és fejlesztésén fogok
Járadozni.
Isten engem úgy segéljen."

Rostás József aláírja az esküokmányt és átveszi a megbízólevelet.

2) — A Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat elnökének megválasztása.

Lakatos Jenő elnökhelyettes: sok szeretettel köszöntöm új tagunkat. Ennél a napirendi pontnál
elnököt kell választani.

Rafael Gyula: javaslom, hogy Lakatos Jenő legyen az elnök.

Lakatos Jenő: elnökhelyettesnek pedig Rafael Gyulát javaslom.

Lakatos Jenő elnökhelyettes szavazásra teszi fel a javaslatot, hogy az SRNŐÖ elnöke Lakatos
Jenő legyen. Kéri, hogy aki egyetért a javaslattal kézfelemeléssel jelezze.

A képviselőtestület 5 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Onkormányzat
Képviselőtestületének

41/2024.(XII.17.) határozata
a Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat elnökének

megválasztásáról

A Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Lakatos Jenőt a
Sárbogárdi Roma — Nemzetiségi Önkormányzat — elnökének
megválasztotta.
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Lakatos Jenő szavazásra teszi fel a javaslatot, hogy az SRNŐ elnökhelyettese Rafael Gyula
legyen. Kéri, hogy aki egyetért a javaslattal kézfelemeléssel jelezze.

A képviselőtestület 5 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat
Képviselőtestületének

42/2024.(XII.17.) határozata
a Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat elnökhelyettesének

megválasztásáról

A Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Rafael Gyula
képviselőt a Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat
elnökhelyettesének megválasztotta.

3. Esély 2024. pályázat visszavonásáról döntés.
SRNO elnökhelyettes

Lakatos Jenő: a pályázat visszavonásáról kell dönteni. Ez a táncoktatással kapcsolatos pályázat?

Dr. Venicz Anita: igen, Majláth Tünde a lemondó nyilatkozatában leírta, hogy ez nem tud
megvalósulni, mivel ő biztosította volna a helyiséget, tanárt az oktatáshoz. Ez szerepelt az
írásban benyújtott lemondó nyilatkozatában is.

Lakatos Jenő: szavazásra teszi fel az Esély 2024. pályázat visszavonását. Kéri, hogy aki ezzel
egyetért kézfelemeléssel jelezze.

A képviselőtestület 5 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat
Képviselőtestületének

43/2024.(XII.17.) határozata
Esély 2024. pályázat visszavonásáról döntés

A Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselőtestülete
úgy dönt, hogy 2024. november 25én benyújtott Esély 2024.
pályázatot visszavonja.
A — képviselőtestület felkéri az elnököt, hogy a szükséges
intézkedéseket tegye meg.
Határidő: azonnal
Felelős: elnök

4. Bejelentések

Dr. Venicz Anita: a másik pályázat nyert, kaptunk róla hivatalos értesítést. Kérem a Szervezési
osztályvezetőt mondja el, hogy azzal mi a teendő.

Tóth Teréz Márta: azokat az eszközöket, amiket a pályázatban megjelöltünk és a Media Markt
adott rá árajánlatot, február 25ig meg kell vásárolni. 587.000 Ftot nyert az önkormányzat a
pályázaton. Ez 10094os, vissza nem térítendő támogatás.

Lakatos Jenő: ki fogja ezeket az eszközöket megvásárolni?

Tóth Teréz Márta: a polgármesteri hivatal informatikusa tud ebben segítséget nyújtani.

Lakatos Jenő: kéri ebben a Polgármesteri Hivatal dolgozóinak a segítségét.
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Dr. Venicz Anita: a pályázatoknál Majláth Tünde volt megadva, őhelyette kell valaki, akit a
pályázatokkal kapcsolatban kereshetnek. Javaslom, hogy Lakatos Jenő elnök legyen
megjelölve.

Tóth Teréz Márta: van egy olyan kitétel hogy meg kellett határozni egy személyt, aki egy
oktatáson részt vesz majd Budapesten ezeknek az eszközöknek a használatával kapcsolatban.
Ott a Tündi magát adta meg, ezt módosítani kellene hogy helyette kit jelöljünk meg.

Lakatos Jenő: Rafael Gyulát javaslom. Ő fiatalabb, jobban ért ezekhez a dolgokhoz.

Tóth Teréz Márta: amennyiben nem vesz részt a tájékoztatáson, 3024ot vissza kell fizetni a
pályázatból.

Lakatos Jenő: szavazásra teszi fel a javaslatot, hogy a pályázaton megjelölt személy az elnök
Lakatos Jenő legyen. Valamint a Budapesten tartandó informatikai eszközök használatával
kapcsolatos tájékoztatáson Rafael Gyula vegyen részt. Kéri, hogy aki ezzel egyetért
kézfelemeléssel jelezze.

A képviselőtestület 5 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat
Képviselőtestületének

44/2024 .(XII.17.) határozata

A Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselőtestülete,
úgy határoz, hogy a pályázat megjelöltje pályázat kapcsolattartóként
megjelölt személy Lakatos Jenő elnök legyen.
Az informatikai eszközök használatával kapcsolatos tájékoztatáson,
Budapesten Rafael Gyula képviselő vegyen részt.
A képviselőtestület felkéri az elnököt a szükséges intézkedések
megtételére.
Határidő: folyamatos
Felelős: SRNÖ elnök, elnökhelyettes

Dr. Venicz Anita: a most megválasztott elnök személyét be kell jelenteni. Át kell futtatni a
törzskönyvi nyilvántartáson is. A bank fele is le kell jelentenünk, módosítanunk kell. El kell
menni a közjegyzőhöz aláírási címpéldányt csináltatni. Ennek lesz egy kis átfutási ideje. Így
ameddig ezek az átvezetések nem történnek meg, nem tudunk átutalással sem fizetni. Eddig
Majláth Tünde írt alá mindent, az új elnök még nincs bejegyezve. Tehát az előző ülésen említett
Molnár Zoltántól kapott számlákat sem tudjuk kifizetni egyelőre. Kell neki mondani, hogy ki
lesz fizetve, de csak januárban. Készpénzes számlát sem tudunk kifizetni. Az átutalásos
számlánál 30 napos fizetési határidővel.

Tóth Teréz Márta: vagyonnyilatkozatot kell tennie az új képviselőnek is. Odaadom az ülés
végén a nyomtatványokat. A köztartozásmentes adatbázisba kérni kell a felvételét.
Ügyfélkaput is kell csináltatni. Kell hozzá egy működő amail cím és jelszó. Ha ez megvan, be
kell jönni az informatikushoz és ő megcsinálja a köztartozásmentes adatbázisba történő
felvételt. Csak az lehet képviselő, akinek nincs köztartozása.

Varga Katalin: még az alakuló ülést követően beszéltünk arról, hogy ahhoz, hogy az
önkormányzat jogszabályszerűen működjön szabályzatokat kell készíttetni. A polgármesteri
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hivatal és az összes intézmény a Korend Kftvel végezteti el ezeknek a szabályzatoknak az
elkészítését. Ez durván 1214 szabályzatot érint. Kértem előzetes árajánlatot és úgy vállalják,
hogy kell egyszeri alkalommal fizetni amiért elkészítik az összes szabályzatot 100.000 FtÁFA
összegben, illetve egy éves szerződést alá kell írni, aminek a szabályzatoknak a karbantartási
összege 25.000 FtÁFA. Ez azt jelenti, hogy a 2025ös költségvetést bruttó 508.000 Ftban
fogja érinteni.
Az önkormányzat kap 2025ben működési támogatást. Ezt abból kell kifizetni. Erről is kellene
egy határozatot hozni, mert el kell indítanunk a cégnél, hogy a szerződéstervezetet készítsenek
elő.

Lakatos Jenő: szavazásra teszi fel a javaslatot

A képviselőtestület 5 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat
Képviselőtestületének

45/2024.(XII.17.) határozata
szabályzatok elkészítése

A Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselőtestülete
úgy dönt, hogy elfogadja a 2025. költségvetési évre vonatkozó
szabályzatok elkészítését, melynek egyszeri elkészítési díja 100.000
FtÁFA, illetve az egy évre szóló szerződés havi karbantartási díja
25.000 FtÁFA.

Határidő: folyamatos
Felelős: SRNÖ elnök

Varga Katalin: a héten érkezett időarányosan az önkormányzat részre október, november,
december hónapra 173.333 Ft működési támogatás. Sajnálatos módon mivel csak Majláth
Tündének volt aláírási joga a bankban, ezt így az idei évben elkölteni nem tudja az
önkormányzat. Felhasználni december 31ig kellett volna. Ezt az összeget vissza kell utalni
jövő évben.
Varga Gusztáv: az nem szabályos, nem törvényszerű, nem hiszem, hogy nem tudjuk
fölhasználni az összeget.

Dr. Venicz Anita: nem tudjátok elkölteni és elszámolni vele, december 31. a határidő.

Varga Gusztáv: vegyük ki, mert van rá keret.

Dr. Venicz Anita: mire vennétek ki?

Lakatos Jenő: pld. a halászlé főzésre.

Varga Katalin: arra nem lehet, mert ez működési támogatás.

Dr. Venicz Anita: csak működéssel kapcsolatos dolgokra lehet felhasználni pld. a
szabályzatokra lehetne költeni.

Lakatos Jenő: szavazásra teszi fel a 173.333 Ft működési támogatás visszautalásának
elfogadását.

A képviselőtestület 5 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:



Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat
Képviselőtestületének

46/2024.(XII.17.) határozata
működési támogatás visszautalásáról döntés

A Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselőtestülete az
önkormányzat részére átutalt 173.333 Ft működési támogatást a
Nemzeti Kulturális Támogatáskezelő részére visszautalja.
A képviselőtestület felkéri az elnököt a szükséges intézkedések
megtételére
Határidő: folyamatos
Felelős: SRNÖ elnök

Lakatos Jenő: javaslom, hogy ne csak én legyek bejelentve aláíróként pld. a bankban és egyéb
helyeken, hanem az elnökhelyettes Rafael Gyula is.

Rafael Gyula: a csomagot átvenném, amit a Tündi itt hagyott. Pénteken kiosztásra kerül, amikor
a karácsonyi csomagokat osztjuk.

Dr. Venicz Anita: az irodában van.

Az ülésen egyéb hozzászólás nem volt,
Lakatos Jenő elnök a képviselőtestület ülését 10.19 órakor bezárta.

K.m.f.É kelek 94
Lakatos Jenő Rafael Gyula
SRNÖ elnök képviselő, jkv. hitelesítő


